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z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie odbyteJ w dniu ]0 grudnia

1gg1 roku o godz. '10-teJ w sal i  Urzqdu ReJonowego vt  Jqdrzejowie.

Ad.1.  xxr l  sesjq Rady i { ie jskiei  w JQdrzejowie otwiera

Pan Tad.eusz Lato-Przewodniczqcy Rady Miejskiej.

Stwierdzar¡e na stan 28 radnych obecnych jest 25 radnychrco stano-

w l  B 9 r 1  % .
Jest to quorrrm prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4cy Rady powital ptzyioylych na sesjq radnych Rady

MiejskiejrKierownika Urzqdu Rejonowego w Jqdrzejowie mgr W.Trzcinq,

przedstawicieli stronnictw politycznych i stowarzyszeú'rsoltysówt

Burmistrzarskarbnika i Sekretarza Gminyrinnych goéci zapPoszonych

n a  s e s j q .

Przewodniczqcy Rady wnioskowaL o dodoatkowe vryrowadzenie do

proponowanego porzqdku obrad sesji pkt,ttPodJqcie uchwaly w sprawie

zmian w bud2ecÍe rnlasta I  gminy na 1991 rokrr .
porz4dek obrad. przyjqto jednogloénie z uwzglqdnienien dodatkowego

punktu zgloszonego przez Ptzewodniczqcego Rady"

Porzqdek obrad:

1 . Otwarcie sesji rstwierdzenfe quoru.mrprzyJqcie porzqdku obrad.

2.Usprawiedliwienie radnych nieobecnych na sesji w dniu

20 grudnia br.

J.Powolanie sekretarza obraC.

4.Podjqcie uchwaly w sprawie znian w budZecie miasta i gminy

na 1991 rok.

5.Uchwalenie budáetu miasta 1 gminy na 1992 rok/prowizorivm/.

6.Zapytania i wolne wnioslti.

7 .Zaml<nlqcle obrad.

Ad,2.  Rada jednogloénie uspraniedl iwi la nieobecnoéé

radnych: Ciesielskiego AndrzejarGawrona AndrzejarGrabowskiego

Kazlml erza, Koci szewskie j-lvl:sial BernadetY ,Krzanowskiego Jana,

Matusi ka Ry s zarda, Poc zqtego Wi e slawa, Porqbs ki e j -Mani ary Danuty I

Rokickiej Marii rsmackiego Jerzegorltroániaka Waldenara na sesji

w dniu 20 gruCnÍa 1991 rol¡¡.

Ad.3. Rada jednoglorínle powolala na sekretarza obrad

radnego Janusza Hatysa.

^Ad.4. Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie zmian

w budZecie miasta I gminy na 1991 rok.

roponowane zmiany w budáecie miasta i gminy na 1 gg1r".

przedstawila radnym Skarbnik Gminy.
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Burnistrz poinformowal Radqr2e komputeryzacja Gniny Jqdrzejów

zamyka siE sumE 11O m1n zt. Konputeryzaeji dokonuje firmarktóra

zajmuje siq kornputeryzacJq Malopolskl -Polski poludniowej.

Poinforrnowal Radq r2e w dniu dzisiejszym caly system komputerowy

znaJduje s iq w Urzqdzie.
i iadny W.Poczety pytal na jaki konkretnle kanat jest przeznaczona

kwota 167 mln.zTrczy chodzi  tu o modernizacjq kanalu sani tarnego
przychodni .

Przewodnlczqcy Rady odpowiadar2e nie jest to kwota przeznaczona na

modernizacjq kanatru do przychodnirale kwota ,która zostanie przez-

naczona na sfinansowanle budoqf kana?u c.o.do budynku nr 5
Spóldzie1ni Mieszkaniowej ttPrzyszLoÉótf w JEdrzejowie na Osiedlu

Przypkowskiego.

Rada 20 glosarnl przy J wstrzymujqcych siq podjqla uchwalq nr

XXTI/125/91 w sprawie zrnian w bud2ecie miasta I gminy na 1991 rok.

/Uchwala nr XXII/125/91 w zaTqezeniu do protokóLu/.

4d.5. Radni otrzyrnali projekt uchwaly h¡ sprawie przyjQcla

projektu bud2etu na 1992 rok.

Referuje Skarbnik Grniny.

Foinformow?a ,ie radni rnuszq podjqó uchwalq o dochodach i qydatkach

na 1992 rok /prowizorium/ raby Urzqd mógt funkcjonowaé.

W dyskusjí nad projektem prowlzorium bud2etowego glos zabrali¡
Radny W.Poczqty pytat czy to prowizoriurn w zakresie finansowyrn

i rzeczowym siq zmienlrponiewaZ zdaniem radnego duáo pozycJi nÍe

u,¡zgledniono.

Skarbnlk stwierdzar2,e nie ma wiel .e ujqtych zadaú.

Burmistrz musimy sobie zdaó sprah¡e z jednej  rzeczyrLe jest  to
pr owi zoriurn bud2etowe .
Kiedy btdzieny znaó dochody na 1992 rok wówczas bqdziemy mogll
uchwal ié bud2et.Przyjql iémy zasadQ, 2e qprowadzany zadania ju2 rozpo-
-czqternie ujmowal iémy zadaÁ.rnp.asfal t rktóry bqdzie k lad.z iony dopie
-ro latem.Urzqd Wojewódzki  n ie ma wysokoÉci  subwencj i  d la Jgdrzejowa
Radny A.Ciesielski -wedl.ug nnie mówil radny prowizorium jest bardzo
!r4rk4 waln4 sprawq.rprojekt uchwaly w przedmiotowej sprawie powinniÉ-

my úotrzymaó na 5 dni przed sesjq.W prowizoriurn nie ma zaplanowa-
nych remontów i budów dróg na wsiachrnatomiast w raieÉcie sq
uryznaczone ulice do budowy na 1992 rok.Mimo nojej proéby nikt nie
pokwapil siQ zajrzeó do i 'hichowa dla skontrolowania stanu drogi.
N ic  n ie  da je  s Íq  p ien i€dzy  d1a ws i  ty lko  d1a mias ta .Je2e l i  tak  da leJ
bQdz ie  bQdg mus ia ]  z7o2yó rezygnac jq .
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Radny J.Krzanowski poinformowal RadQ, 2e odcinek drogi ltr ichów-Rudki

zostal  u jety do planu na 1992 rok przez Re¡on Dróg Publ icznych

w Jqdrzejowie.

Droga bqdzie budowana wówczasr je2el i  wladze lokalne h/esprq f inansowot

bo wojwwództwo nie ma Pieniqdzy.
RaCny St.Baraúski  pytal  i1e wynoszq oplaty pocztowe.

Zclaniem radnego za wysokq kwotE planuje s iQ na oplaty pocztowe"

Pyta czy prowadzi  s ig w Urz.qdzie re;estr  rozmów telefonicznych'pytal

dlaczego sol tysi  wplacajq podatek ne poczcie ¡czY jedna osoba

w Urzgdzie nie potrafi przyj|é m<*xx4drfx poctatkr.r tylko trzeba placié

oplatq od wplacanych pieniEdzY.
Zdaniem radnego tym sposobren mo2naby zaoszezqdzíé.

Prosil o rozwatenie tei kwtüsti i.

Przewodnicz4cy Rady -radny Braúski ma wlele racjirnle wiadomo czy

poczta nie zwiEkszy op?at.Poinformowal przy tym radn€gorLe zaplañowá-

ne kwoty na ten cel nie wydane nÍe przepadajq i wówczas mo2na je

przeznLaczyé na inny ce1.

itadny St.Baraúskl -pieniqdze pobrane przez pocztq nie zostanq

zwrócone.
Nasttpnie zwróci f r  uwagq na sprawe oáviet lenia ul icznego.wiele ul ic

jest  w dzieú oÉwiet lone.Zaklad hrergetyczny nie jest  tym zaintereso-

wany ,poniewa2 jest to zysk dl-a zakZadu,Sprawa ta byla wielokrotnie

poruszana na sesj l  i  n ic w tej  mierze nie zrobÍono.

Burmistrz -wyraZa swój sprzeciwr2e nic w tej  sprawie nie zrobiono.

OÉwietlenie ul-iezne mówi Burmistrz jest to problem ogólnokrajowy.

System fotokomórek jest systenern niesprawnln.Terspravry sq bie2qco

or.awiane z kierorrikiem Zakladu Energetycznego. rzypadków éwiecenóa

w dzieri . iest wielerale zgTaszxte sq do Zakladu Énergetycznegorktóry

uwzgltdnia te przypadki.Mo2e paústwo wska2ecie mí mów1{ Fr-rrmistrz

sposób rozwiqzania tej spraw'y,Zdaniem Burmistrza sprawa ta jest nie*

rozw!4zywal,na tak dlugo dopóki nie zmieniq siq wladze w energetyce,

Skarbnik Gminy odpowiada radnymr?e rozmowy telefoniczne w Urzqdzie
Ivhejskia sq rejestrowane.

Radny W.KuÉmierz pyta jaki byl stan zatrudnienia na poczEtku raku,

q jaki jest obecnie.Zdaniem radnego za du2o pracownikó¡r¡ zatnrdnio-

nych jest w Wydziale Organizacyjnym i furaw Obywatelskich.
! / iceprzewodn,czqcy Rady J.Caban zglosi l  propozycjeraby w zwiqzkrr

z tymr2e Éwiatlo éwieci siq w nier¡laéciwych miejscach i u niewlaÉcl-

wym czasie zaprosúé na sesJq kierownlka Zakladu Energetycznego

i porozmhwlaóraby nastqpila poprawa w tym wzglqdzie.

t l
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t{adny W.Poczqty byl zgodny ze zdarLíem WiceprzewodniczqcegorabY

poprosló na sesjq kierownika Zakladu Energetycznego dla wyjaénienia

sprah' oÉwietleniartyrn bardziejrie konserwacja ze strony Zakladu

Energetycznego nie jest  taka jak by my sobie 2yczyTi .

Byl  ponadto zdaniar2e nowo powolana'stra2 miejska btdzie na bieZqco

kontrolowaó te sprawy i elirninowaó przypadki niewlaociwego oéwietle
- n i  a .
Radny A.Ciesiefski  -pyta czy pozostale pienlqdze z te j  pozycj i  sq
przeznaczane na place w Urz9dzÍe.

Wyjaénienia udziela Skarbnik Gminyr2e sq to pieniqdze przeznaczone

na place i  ich pochodnerna delegacje s luZbowerkursyrszkoleniar i tp,

Odpowiada ,2e w Urzedzie Miejskirm zatrudnionych jest 57 pracowni-

kórv ,a przewódywane zatrudnienie 60 pracowników.

Radna D.Kiwiorska prosila o dok?adne podanie i1e zarabia skarbnik,

sekretarz rkíerownik¡r  w Urredzle ' '5 
" iskim.

WyjaÉnienia udziela skarbnlk nastQpujqco: akarbnik i sekretarz

zarabiajq po 3.128.OOO zTrzasadnicze wynagrodzenie kierowników

ksztal tu je s iq w granicach 1.7O0.OOO zlr inspektorzy brut to zarabia-
jq 1.8O0.OOO zT.Nagrody jako skarbnik pobrala 2.5 mln.z l rpracownicy

do 1 ,5 ml..n zZ.
Radny A.Ciesielskf  jest  zdaniar2e za duáo wykazano na place.

Skarbnik wyjasnia r2e przewiduJe siq wynagrod.zenle 2.90O.O00 dla

60 Osób ,ponadto uwzglEdnia s iQ prace zleconer i tp.

Burmistrz-sprawy flnansowe sq najbardziej interesujqce i najbar-

dziej bulwersujqce.Poinformowal przy tyn Radqr2e gprina Jgdrzejów

ma najni2sze zatrudnlenle spoÉród miasto-gnÍn.

Gminie narzuca siq eiqgle nowe zadaniarnp.spraul f  ZlobkarprzedszkoLa,
Stan zatrudnienia jest  mnieJszy niá gdzie indzieirmniejsze gniny ma¡
-J4 wy2sze zatrudnlenj.e.Place takZe s4 wyZsze w innych gml.nach.

Nie zrraczy ,2e place puszczone sE saroopasrLe siq ich nie kontroluJe.

Sq inne wydatki  w administracj i rktórych nie da siq uniknqórnp.

lamiqce s iQ meb ler roz la tu jqce  s iE  k rzs la r i tp .

Nie chcq tu dzisiaj analizoaé zatrudnienia nówlt Burnlstrzrieheli

Rada soble Zyczy przedstawiq takq anal izq na kolejnej  sesj i ,
Radny L.Maksalon-ále s iq stalor2e dopiero dzis ia j  otrzymal iÉny proJ-

-jekt prowlzorlum bud2etowego. wszyscy wokól wiemyr2e istnieje

problem zdronlarmlodzi e?y í zagospodaror{'anla czasu wolnego nlodzle-

2y.$&ajqc na uwadze te sprari4t/ zorganizowalem sejmik sportowy infor-

mowal radny. Zebralen osoby kompetentneraby przeanalizor¡raé uo trze-

ba zrobió ,abY rozwinqó sport.Komisja OÉwiatYrKultury i Sportu

równieá wnikliwie analizowala te sprawy.Moja wloZona praca nic nle

dala nówil radny.
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Nie poproszono rnnie na posiedzenie Zarzqdu lvllejsklego d1a omówienla
tych spraw.

Rad.ny J.Hatys-przewodn lcz4cy KomisJi Bud.zeturGospodarki i tenfa
ustosunkowal slq do wypowiedzi radnego Maksalona informujqór 2e na
posiedzeniu i{omlsJi r '¡nlkliwle analizov/ano sprawy sportu 1 do sprawy
KomisJa powrócl ponownie przed uchwal-eniem bud2etu mlasta i grniny na
1992 rok.
Przer¿odnoczqcy Radyrskarbnlk i radny Grabowski dyskutowali nad
terminem dor€czenla radnym mater ia lów na sesjQ . ' rzewodniczqcy
Rady wy¡atrtlrZe zarzqdzenie w sprawle uchwaleniá prowizorium
bud2etowego otrzyrnano doplero hr piqtek o godz.12-teJ.Nie bylo czasu
na wczeénieJsze dostarczenie proJektu prowizorlun bud.2towego rad.nyrn.
Sprawy sportu przeanalizujemy ponownle przy uchwaleniu bud2etu, jako
Przewod.niczqcy Rady btdq za tym , aby przeznaczyé fundusze na sport .
Radny !f.Kuérakerza wniós? uwage.r|e zbyt maze projektowane sq wydatki
bud2etowe na teren wiejski .
Pan Grad -Ái""o*rrik Wydzia?u Komunlkacji przed.stawil projekt wydat-
ków na budowq dróg na wsirco Komisja odrzuci la.
W ubleglym roku zosta?.a wyremontowana d.roga asfaltowa przez p.Wojdq.
Mial zastrzelenia co do jakoÉci üykonania tych prac.Cokolwiek robimy
zróbmy to z glow4 mówil radny rzróbmy mniejrale lepiej.Tak jak p.wojde
zrobil drogq sam zrobilhym lepiej jako niefachowiec.
Wnioskowallahy przeznaczyé, pewnq kwotq na remonty dróg wiejskich.
Proponowal kwotq JOo mln,zl przeznaczyé na remonty dróg.
Burmistrz -je2eli proponujemy przesuniqcie Érodków to zastanówmy siq
czy to s iq zrobi  w f  kwartale br.
Je2el i  n ie da sÍq zrobió to uchwal imy dopiero w bud.2ecie.
RadnY St.Barariski -popiera gtos radnego KuÉnierza podkreélajqcr¿e
wymówka Burmistrzarze w r kwartale nic siq nie zrobi niczego nie
wyjaéniarponiewa2 zaplanowano w mieÉcie 6 ul ic d.o wykonaniarktére nie
bqdq robione u¡ f kwartaLe.
Wy jaÉnienia udziela Skarbnik Gminy.
Itadny w.Foczqty pyta jakie bEdE wlys/y z tytutu podatkurna jakim
poziomie btdzie planowany budiet .
Wyjaénienia udziela Skarbnik.Podatek przyjqty jest  na takim por ionj .e
jak w roku ubieglymrzarówno od. osób fízycznych jak i prawnych.
jladna G.Pelka prosila o przezrraczenie pienivdzy na odcinek drogi
Kulczyzna do cegtry ,a tak2e o pieniqdze na budowq rennizy .
Sol tys z Wólki  p.Bl icharski  prosi l  o wykonanie odcinka drogi /po1.o1yé
smolówke/ oa rnostu na r{anacie do ChwaéciC.
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Prosil o wyremontowanie drogi p"zez Brzeánice w Kierunku Imielna,

Fotqczyó odeinek drogi  Kot l ice z Sobkowem.

ProÉbq swojq motywowal potrzeb4 dowo2enia dzieci  do szkó}.

Sol tys Bl icharski  zaznaczyl  w swojej  wypowiedzi  ,2e ta koúcówka

gminy jest bardzo pokrzywdzonarprosil o spravrdzenie dtanu dróg.

Przeowüniczqcy Rady odpowiadar|e nada zna te drogirponiewa2 dokony-

wa?a kontrol i  stanu dróg na terenie gminyr istnieje ty lko problern

skqd wz14Éé pieniEdzy.

Sol tys Wierzchowski  -LÉcin- prosi l  o podjgcie dzialania celen wyel Í -

n inowania Éwiecenia lamp ul icznych w okresie Cnia,oraz o dokonanie

rernontu drogi od Brzeánicy do Czarnocie oraz odclnka drogi Cegly-
*-'"akóxl.

W dalszej  swojej  wypowiedzi  mówi l  o stosunkach panujqcych na wsi .

Piówi l  o scysj i  ze swoirn sqsiadem, a tak2e o k lusownictwie na wsi .

.adny W.Poczqty zglosi l  wniosek o zamhniQcie dyskusj i  nad projektem

pr owi zorÍum bud2etowego.

Wniosek radnego zostal  przyjqty jednogloénie.

Rada 19 glosami przy 4 w-"trzyraujqcych siq i 2 glosach przeciw

podjQla uchwalq Nr XX].T/125/Sl vr sprawie przyjqcie projektu budZetu

na 1992 rok.

/uchwaLa Nr XXII/126/91 w zalqczeniu/.

A d .  6 . trzewodniczqcy RadY poinformowal rLe w trakcie

sesj i  wplynql  projekt  uchwa?y w sprawie przekszüalcenia Miejskiego
Przedsitbiorstwa Konunikacyjnego w Jqd.rzejowie w zaklad bud.áetowyo

Zapaznal Radq z treéciq tego projektu.
i tadna Rogulska- je2e1i  podejrniemy tq uchwa?Q nie bgdzie powiqzania

z bud2etemrponi  ewaz w prowizor ium przewidujemy dotacjE dla przedsiq-

biorstwarsuma siq zgadzarale nie jest zgodne z zalEcznikiem.

Burnistrz zwrócit siq z zapytxtiem do p.Nawrota dyrektora MPK czy

projekt uchwaly zostal zaopiniowany przez radcQ pratárnego pod wzglt-

dern pravn:yn.

Dyrektor od.powiadar2e uchwla /projekt/ zostal zaopiniowany pod

wzglQden prawnym przez padcq.

Sprawq przekazano p.Skarbnik d.o przeanalizowania.

t, i mitdzy czasie Burmistrz zreferowal Radzie sprawe przedszkola

kolefiowego.Poda?. stan tatrudnienia i i loéó vczeszczaj{cych dzieci,

w tym okolo J0 d.z ieci  uczqszcza spoza rodzin kolejowych.frzed.stawi l

potrzeby w zakresie opalu.Koszt utrzymania tego przedszkola wynosi

niesiQcznie 45 n] . .n z l  ,a rocznie 540 nln z l .PoinformowalrZe obecnie

istnieje nro2l iwoéé przeniesienia i  przyjEcia tych dzieci  do przedse
-szkol i  is tn ieJqcych na terenie ruiasta.
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Jes jeden probleur ,a rnianowicie od 1 stycznia 1992 r. obowiqzek

utrzymania i f inansowania zerówek spada na sanorz4d.

Przewodniczqcy Eady-na ostatniej sesji pan Burmistrz mówi} o tej

sprawie.Nie bedziemy przejmowaó budynku przedszkol.a na wlasnoéó,

a le  w dz le r2awq.

BurmÍstrz-nusiny w tej sprawie zaiqé stanowisko.

Radny W.Poczety pyta czy dziecirktóre uczQszczajq do kolejowego

przedszkola sq to dzieci  zamieszkale w rejonie tego przedszkolat

czy te? z rejonu calego miasta.

Czy níe bqdzÍe zachodzió potrzebaraby z jednego koáca miasta

ciqgnqó dzlecko na drugi  koniec-

Radny L.Maksalon pyta czy jest  jasne w jakiej  formie zostaloby to

przedszkole przekazanerczy odplatnie czy nie odplatnie.

Byloby to bardzo ryzykowne przejmowanierbo kolej rnoglaby per'me

zobowiqzania odsunqó od siehie.

Podejnrowal lÉmy rozwa2aniarczy powinno istnieó przedszkole nr ' l t

które ma z3.e warunki ,a przedszkole kolejowe na warunki bardzo

dobre. t rzeba mieó jasnq sytuacjq na iaki  czas to przedszkole

przejmowal ibyémy.Zerówk1 chcialbym mówit  radny przenieáé ze szkól

i  urnieÉció w budynkach przedszkol i .

Radna B.Rogulska pyta ezy ta sprawa musi byó dzisiaj tozstrzygniqta

czy po przeanalizowaniu przez Komisjq OÉnLatYrKultury i Sportu'

Burmistrz -Tzecz jasna r^e moanarale jest  taka sprawar2e kolej  chce

zaj4é, stanowisko co do pracowników.

Zarz4d ju| zai47 stanowiskoropinia Zatzqdu jest negatywnatmajqc

mo2Tiwoéó przeiqcia dzieci  byloby to nielogiczne'

i l ¡árunki  kolei  sq takiera mianowicie¡ bezptatne korzystanle z budyn-

ku.l"iyélq mówil Burrnistrz r|e ta sprawa jest drugorzqdnarmoZna by

wystqpió o przej€cie tego bud.ynku jako mienia komunalnego.

riadny A.Gawron jest za przejqciern tego przedszkoLa.Motymje tymr?e

warunki  sE znacznie lepsze niZ w przedszkolu nr 1.

Burmistrz - jest  ta ró¿nicarhe w przedszkolu nr '1 zatrudnieni  sq

nasi  pracownicY samorzqdowi.

Rad.ny W.Kuémierz jest zdaniar2e Zarz4d wÍnien przeprowadzió rozmowy

z kompetentnyml pracownikami kolei rprzebadaó wszystkie alternatywy

za i  p rzec i r r  ,n ie  mo2na dz is ia j  op in iowaóra le  bardz ie j  wn ik l jw ie

rozwaLyó.

Radny L.Maksalon jest  zdanj .araby sprawq sklerowaó do Komisj i  Oéwia-

tyrKulturY i SPortu.

Rada zgdecydowala sprah'q skierowaó do Kornisji OéwiatYrKultury

i Sportu i zobowi 4za]:a Zarz4d. Mie¡skie Co wystqpienia do Dyrekcji
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PKP z przedstawieniem warunków przejqcia.

Nastqpnie P:r"zewoclniczqcy Rady udziela glosu p.Skarbnik

w celu zlo|enía wyjaénÍeú odnoénie wqtpliwoÉci Rady co do podjqcia

uchwaly w sprawie przekszat lcenia I ' r ie jskiego PrzeCsiqbiorstwa

Komunikacyjnego w iqdrzejowie w zaktad bud2etowy.

Skarbnik wyjaÉnÍaráe jest  mo2l iwe dokonanie poprahrek w przyjgtyrn

prowi zor ium bud2etowym.
Radna B.Rogulska proponujeraby zatwierdzió w trybie zmian na kolej-

nej  sesj l . t rektor Nawrot prosiraby nie odkladaó sprawyrbo jest  to

utrudnienie¡n d1a przedsÍqbiorstwa.Kwota jakq prze'¿.nacza siq d1a
przedsiQbiorstwa ni .e bvdzie wyLsza, a poprzez przeksztalceniedyrek-

cja chce znnniejszyó kosztyo

Radna B,Rogusla zwraca sÍE do dyrektora MPK o podanie nastqpujqcych

danych:atan funduszu obrotowegorprzyehody i  rozchody.Zmiany te

nusiel ibysmy wprowadzló do ruchwaly.
Przewodniczqcy ¡iady jest zdaniaraby przenie¡í sprawe na kolejn4

sesjg "ady vr m-cü stycznla.

Dyrektor Nawrot-sprawa byla omawiana na dwóch sesjach i w zasadzie

wszystko byto ju2 prze$losowaneralet  d la nadania biegu sprawie

musi bYé ta forrnalna uchwala.

Burmistrz wyjaénia dlaczego taka uchwala jest  koniecznarna poprzed-

niej  sej i  podjEl iÉmy uchwalq ,która obl igowala do okreélenia formy
przeksztalcenia ,a teraz chodzi  o forrnalnq uchwalg"
R.ad.ny J.Krzanowski -dotacja atalf$yfa to dotacja dla przed"sóqbiorstl

sA to dwie rólne sprawyrl. lPK przekszta?ca siq w zaklad bud2etowy.
Burmistrz-konsekwencjq podjqcia tej uchwaly bylaby potrzeba zmiany
uchwaly bud2etowej.

Radny J.Hatys-przewodniczqcy Komisj i  BudZetu¡Gospod.arki  i  Mlenia

przedstawÍa jakie zmiany po podjqciu te j  uchwaly nale2aloby d"okonaé
w uchwale bud2etowej.

Rada 25 gZosani przy 2 wstrzymujqcyn siq i 1 przeciw podjqla

uchwalq nr XXII /127/91 w sprawie przeksztalcenia lv l ie jskiego

Przed.si€biorstwa Komunikacyjnego w JEdrzejowie w zaklad. bud2etovl-y.

/Uchwala nr )O(If/127/91 w zaT4czeniu d.o protokótu/.
Skarbnik przedstawia zmiany do uchwaly w sprawie przyjQcie projektu
bud2etu na 1992 rok.Nie dysponuje wielkoéciq przychodów i  rozchodó¡r
MPK,

Radny B.Rogulska wnioskujeraby Rada zgod,zi}.a siq na wprowadzenie
zmiany do uchwaty bud2etov,'ej.
Za vrprowadzenien zmian glosowalo 1B radnyebr3 wstrzymalo siq od
gtosu.
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W dh lsze j  czqéc i  obrad  g los  zabra l i :
RadnY W.Poczqty-pyta jak obecnie wyglqda sprawa przeniesienia zlewni
nieczysto¡5cl i czy bqdzie remontowany od.cinek drogi do przepompowni.
wy¡aSnienla udziela Burrni  strz.
OdnoÉnie lokalitacji punktu zlewczego-sprawa moglaby byó w fazie
inwestycyjnejrgdyby nie stanowisko Urzqdu Wojewódzkiego.Tan musi  byé
ustalona strefa ochronna.Ta proced.ura trwa.Sprawa jest zalatwiana
w Urzqdzie WoJewódzkin.To sq qydatki  rzqdu 35Q rún zL. je2el i  chodzi
o drogq.Byó moZe znajdq siq pieniqdze przy uchwalaniu bud2etu.
Radny W.Poczqty -jest to sprawa zakZad.u p.Sajtyny i zaklad ten powi,
nien to za?atwiórponiewa2 rozkopal  drogq.
¡.

rzewodniczqcy Rady Solecklej z uhwaÉclc stawia wniosek o remont
drogi  chwaécicte -czarnocicer informuJe przy tymrLe czqÉé tej  drogl
Ie|y na terenie Gminy Sobków.

Burmistrz potwierd.za to co powiedzial  r rzewodniezqcy Radyr ie jest  to
wprowadzonpür d.o tadari gminyrale niestety nie jest ujqte w prowizo-
rj.un ze wzglqdu na brak funduszy,
Racina D.Kiwiorska zglosila wniosek o zwiqkszenie oplat targowych
i zmianq uchwaly w tej sprawie.
Radny K.Grabowski xad zgtosll wniosek o zwiqkszenie obsad.y
w Wydziale Komunikacji Urzqdu Miejskiego.Do wydzialu tego zglasza slq
wielu interesantów i  przy obecnej  obsadzle wydzialu nie jest  mo2l" iwe
ich  b ie2qce za la tw ien ie .
Radna D.Kfwlorska-jest to zad,anie zlecone p?zez adrninistraciq
rzqdowq. Jqdrzejów ma najwlqksze zatrud.nienie Wydzialu Konunikacji.

Burmistrz-Bprawa wydzialu Komunikacji przedstawia siq tak jak
powied.ziala radna Áfwiorska.Do wykonywania tych kornpetencji my nusi-
my doplacaérd1atego,2e wydzial  ma ty le etatów.PrzyJnujq to nówit
Burmistrz jako sygnalraby w sprawie te j  coé zrobié.
Radny K.Graboi*ski wnioskuje o zatrr¡d.nj.eni.e u Urzqd.zie Miejskiem
specja&isty d/s dróg.Jd nie d.o przyj€cia to co zrobiono w Zagaju.
Droga jest nieprzejezdna.Wykopano glqboki rówrdo którego latwo mo2na
wjechaó.Nie ma odpowiedniego zabezpieczenia.
Sottys l l ierzchowski wypowlada sl e,¡Ze nie ma dozoru nad. drogarol ze
strony UrzQd.u Miesjk iego.

rrzewodniczqcy Rady odczyta? pisno Przewodniczqcego
Sejmlku Sanorzqdéwego w Klelcach p.\{.Czecha z Lyczeniami noworocz-
nymi .
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Przewodniczqcy Rady ze sb'eJ strony zl-oLyl radnym najlepsze Zycaenia

noworoczne.

PodkreÉl i } r2e obecna Rada pracuje okolo pól tora roku.Przez okres

pólroczny paral i  s iq radni  z przeplsami. \o l  roku bie2qcym pracowanot

pracowano zgodnÍe dla dobra naszego spoleczeústwa.

Ad.7.  Ze wzglgdu na wyczerpanie porzqdku dziennego
Przewodnicz4cy Rady o godz.1430 tamknqt obrado sesjl.

r a d :

Przewodn #U*t
Rady wte ¡sut/r$'* it q"drze jowi e

t /r7n
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